

Title (en)

KNEEJOINT SUPPORT WITH ARTICULATED THIGH, LOWER LEG AND FOOT PARTS.

Title (de)

KNIE-GELENKSTütze MIT GEGLIEDERTEN SCHENKEL, UNTERBEIN UND FUSSTEILEN.

Title (fr)

SUPPORT DE L'ARTICULATION DU GENOU AVEC DES PARTIES ARTICULEES CORRESPONDANT A LA CUISSE, A LA JAMBE ET AU PIED.

Publication

EP 0435958 A1 19910710 (DE)

Application

EP 89912429 A 19891027

Priority

DE 3836816 A 19881028

Abstract (en)

[origin: DE3836816C1] A knee joint support comprises a thigh part consisting of a single thigh splint (11) and an approximately U-shaped lateral thigh support cup (13), a lower leg part consisting of a single lower leg splint (12) and an approximately U-shaped lateral lower leg support cup (14) which can be closed by a Velcro-type tape, and a foot part in the form of a heel pin perpendicular to the lower leg splint (12), which can pivot about a horizontal axis and can be inserted in a sleeve located in the heel of a shoe.

Abstract (fr)

Un support de l'articulation du genou comprend une partie correspondant à la cuisse, composée d'une seule éclisse (11) pour la cuisse et d'une coque (13) latérale de support de la cuisse à peu près en forme de U. Une partie correspondant à la jambe se compose d'une seule éclisse (12) pour la jambe et d'une coque (14) latérale de support de la jambe, à peu près en forme de U et fermable par une fermeture de type velcro. Une tige de support du talon est perpendiculaire à l'éclisse (12) pour la jambe et forme une partie de support du pied qui pivote autour d'un axe horizontal et s'insère dans un manchon situé dans le talon d'une chaussure.

IPC 1-7

A61F 5/01

IPC 8 full level

A61F 5/01 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61F 5/0102 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9004372A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 3836816 C1 19900118; EP 0435958 A1 19910710; WO 9004372 A1 19900503

DOCDB simple family (application)

DE 3836816 A 19881028; EP 8901283 W 19891027; EP 89912429 A 19891027